
Finansudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 29. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 179
Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge kommunerne har brugt på ef-
teruddannelse på højeste niveau i form af f.eks. en MBA til medarbejdere i
kommunerne i perioden 2010-2018? Ministeren bedes opgøre det i en tabel
for alle kommuner, og ministeren bedes endvidere oplyse, hvor mange SO-
SU-assistenter man potentielt ville kunne have ansat for de penge, kommu-
nerne har brugt på efteruddannelse på højeste niveau i perioden.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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